
           

 

Motie: Meer FTE voor de politie basisteam Rijswijk 

De Raad van de gemeente Rijswijk in vergadering bijeen op 20 september 2022, 

Constaterende dat: 

- Het aantal fte nog gebaseerd is op een aantal inwoners van 41.000  

 

Overwegende dat: 

- We inmiddels op ruim 55.000 inwoners zitten en stijgende, de veiligheid van de Rijswijkers hiermee 

in het geding komt. 

Spreekt uit: 

- De burgemeester opdracht te geven hierover het gesprek aan te gaan met de voorzitter van de 

veiligheidsregio Haaglanden, dhr. van Zanen met het verzoek om een verhoging van het aantal fte 

naar ratio van het te verwachtte inwonersaantal van 67.000.  

En gaat over tot de orde van de dag. 
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